
 

Følsomhet Intern (gul) 

 

 REFERAT - MØTE I FAU/KLASSEKONTAKTER VED RÅDALSLIEN SKOLE mandag 

10.06.2024 

 

 

MØTETIDSPUNKT 

 Mandag 10.06.2024 kl. 18.00-1915 

 

MØTESTED 

Rådalslien Skole, 9’trinnsbasen oppe.  

 

 

REFERENT 

 8.3 Henrik L Svendsen 

 

 

 Referent neste møte ?? 

 

DISTRIBUSJON  

 FAU-medlemmer og klassekontakter via epost eller Dropbox 

 Foreldre ved Rådalslien skole via skolens nettsider og Vigilo 

 

Til stede:  

 

Marte Storevik    FAU leder 

Marie Todnem          8.1 

Linn Marie Gjesdal   8.2 

Henrik Løvendahl-Svendsen  8.3  

Andreas Henriksen   8.4 

Heidi Apelthun    8.5 

Brynhild Lyssand Eide  9.1 

Lene Tvedt    9.2 

May Kristin Underdal vik   9.5 

Bjarte Are Steinsland            10.1 

Linda W Iversen                       10.2 

 

  

 

AGENDA 

nr

. 

Sak Tid 

1 Velkommen:  

● Godkjenning av saksliste  

Saksliste ikke sendt ut, Oppsummeringsmøte på året som gikk. 

godkjent uten kommentar. 

 

5 min 

2 ● Møte uten rektor da de har informasjonsmøte til nye ungdomsskole 

foreldre samme tidspunkt. Rektor ønsket ikke at FAU leder 

presenterte/informerte om FAU på informasjonsmøtet 

● Skoleballgruppen har også eget møte i tidsrommet. 

 

3 Saker fra FAU leder: 

 

75 min 
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Natteravnsgruppen har fått 3 nye medlemmer slik at det driftes videre 

også med innsats fra foreldre på Rådalslien. FAU mener dette er et 

viktig tiltak å støtte.Takk til de som stiller opp! 

●  

● Ingen har sagt seg villig til å stille som leder i FAU utenom Marte 

Storevik som ikke har barn på skolen før om 1 år igjen. Rektor har 

sagt at det ikke er aktuelt å ha Marte i FAU hvis hun ikke har barn 

her. Dermed står vi foreløpig uten nye i og til styret.Bjart Are går også 

ut som kasserer. Henrik kan fortsette som nestleder, men ikke uten at 

det er et styre og en leder. 

● Dermed ønskelig med god informasjon på foreldremøter om FAU. 

● Angående FAU valg ønskelig at det velges 2 representanter fra hver 

klasse for en 3 årig periode hvor de innbyrdes fordeler hvem som 

møter. Dette for å få kontinuitet. En kjempegod mulighet for å gjøre 

noe for ungdommene våre og få informasjon om hva som skjer på 

skolen. Ønskelig at FAU står for valget i klassene hvis mulig? Skolen 

har ikke oversikt over hvem som ble valgt til FAU i neste periode. 

Viktig at det er foreldre fra både oppe og nede basene (på hhv 60 og 

90 elever) 

 

● Marte Storevik fortsetter i foreldreaksjonen Ønsker å bidra videre  

 

● Ønskelig å få til foreldrekafeer trinnvist. 

  

● Innkommen sak ang. mobbing/ rasisme 

FAU har informert rektor og hatt samtale om dette. Det blir tatt tak i. 

. 

  

● Trafikkalt grunnkurs, nytt tilbud fra Optimal kjøreskole. Diskuteres og 

ønskelig med kurs både vår og høst.  

● Ballet for 10 trinn var en suksess. 134 elever kom (8 ikke påmeldt), få 

har søkt støtte. 2 securitas vakter fra hotellet i tillegg til mange 

foreldrevakter. Alle som kom med drikke fikk det fratatt. Anbefaler å 

ha det på Quality også neste år. Anbefaler bruktmarked for kjoler etc, 

muntlig tilbud fra Det gule hus om dette, må spørre til neste år igjen. 

● Stor takk til elevrådet som har gjort en stor innsats og fått til flere 

arrangementer! Her går 10 trinn av og det blir nytt styre etter 

sommeren. Viktig med kommunikasjon med elevrådet! 

 

 

4 Eventuelt. 

● Spørsmål om hjemmeskole/ hjemmeoppdrag i eksamensperioder. 

Det er visst veldig vanlig på alle skoler. Spørsmål til at det er krav om 

190 skoledager og hvordan elevene skal forholde seg til 

hjemmeoppgaver hvis det ikke er tilgjengeligjort lærerkrefter? 

Spørsmål må stiles videre til rektor. 

● SU møter ønskelig fremover, rektor kaller inn i god tid 

10 min 
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● Spørsmål til mattekarakterer og prøver i matte. Det er blitt gitt 

karakter 1 til en gruppe elever og FAU må etterspørre om hvordan det 

er mulig. Er det for vanskelige prøver? For dårlig tilpasset 

undervisning? En tilfeldig opphopning av mattesvake elever? Er det 

gitt tilbakemelding til foresatte og elev fortløpende i året? Mulig å få 

hjelpelærer/ ta ut elever i grupper?? Hva kan gjøres for å unngå 

dette? 

● Spørsmål til spansk undervisning som har vært problematisk «i alle 

år» (minst 10 år ifølge foresatte med elever gjennom flere perioder. 

Kan skolen tilby spansk hvis det er et slikt kjent problem, kan elevene 

gå til eksamen hvis de kun har hatt sporadiske vikarer???  

● Hvilke muligheter  er det for leksehjelp og eksamenshjelp på 

Rådalslien? På de andre ungdomsskolene? 

● Innspill: viktig at FAU er «påskrudd» og etterspør hvis det er noe som 

skurrer. Viktige år som bygger grunnsteinene for hva elevene får 

mulighet for å søke seg inn på og for å mestre senere. 

● STOOOOOOOOOOOOOR TAKK til Marte Storevik som har løftet 

FAU opp fra pandemiens inaktivering og hatt fokus på 

psykososialt læringsmiljø som en grunnstein før det kan være et 

trygt læringsmiljø som får våre elever til å føle på mestring og 

felleskap 

 

 

 

 

 

 

 

 


